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Goedemorgen Timo,

Op verzoek van wethouder Spek stuur ik onderstaand uitstelbericht:

**
Geachte heer Pauw,

Op 4 januari 2021 heeft u namens de fractie van PRO Sliedrecht technische vragen gesteld over
het principe-besluit GR Drechtsteden. Daarnaast hebben wij tijdens de beeldvormende
vergadering van 14 december 2020 toegezegd met aanvullende informatie over dit dossier te
komen.
Hiervoor werken wij momenteel een notitie uit. Daarin zit een link met de diverse raadsvragen
die zijn gesteld, waaronder die van u. Wij streven er daarom naar omstreeks 13 januari 2021 de
notitie inclusief de beantwoording van alle raadsvragen als een gezamenlijk pakket aan de raad
aan te bieden.

Met vriendelijke groet,

Wethouder Spek
**

Met vriendelijke groet,

Rozanne Boer
Griffiemedewerker

T 14 0184 | M 06 31 75 21 02
Gemeente Sliedrecht | Industrieweg 11, 3361HJ Sliedrecht

Van: vragenvanuitderaad <vragenvanuitderaad@Sliedrecht.nl> 
Verzonden: maandag 4 januari 2021 12:40
Onderwerp: FW: Technische Vragen Principe Besluit Drechtsteden

Van: timopauw@kpnmail.nl
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Verzonden: maandag 4 januari 2021 12:39:47 (UTC+01:00) Amsterdam, Berlijn, Bern, Rome,
Stockholm, Wenen
Aan: vragenvanuitderaad
CC: 'Mark Verheul'; 'Wim Blanken'; 'Maria Stam'; 'Hanny Visser'
Onderwerp: Technische Vragen Principe Besluit Drechtsteden

Geacht college,
 
Naar aanleiding van uw antwoorden op onze vragen en het gevoerde debat van 14 december
hebben wij de volgende vragen
 
Vraag 1: In uw antwoord op vraag 2 stelt u dat “Vanuit dit standpunt heeft een onafhankelijke
deskundige op het gebied van gemeenschappelijke regelingen met klem ontraden om dit te
doen door de huidige GRD te liquideren en een volledig nieuw construct op te zetten.”
 

Welk standpunt bedoeld u hier en wie heeft dit in genomen ?
Wij gaan er vanuit dat de adviseur zijn of haar advies op papier heeft gezet. Graag
ontvangen wij alle stukken van deze onafhankelijke adviseur die geleid hebben tot het
genomen besluit.

 
Vraag 2: In het debat is gesproken over externe kosten van consultants. Kunt u aangeven welke
kosten er zijn gemaakt vanaf de opdracht voor Bureau Berenschot 2018. Wij hebben het hier
over
 

Het rapport ‘Verstandig versterken’ Berenschot
Commissie Deetman
Alle kosten die zijn gemaakt voor de ontwikkeling GR Sociaal en de servicegemeente
constructie

 
Vraag 3: Wanneer worden de openstaande vragen beantwoord van 14 december 2020
 
Met vriendelijke groet
 
Timo Pauw
 
 


